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Styrelsemöte SSDF 2021-08-31 
Närvarande: Christer Nilsson, Cathrine Sjölin, Magnus Askling, Jan Johansson, Håkan Bandheim 
Förhinder: Malin Andersson, Charlotte Svantesson 
  

1. Mötes öppnande Ordförande Magnus öppnade mötet. 
2. Genomgång av föregående protokoll Magnus gick igenom föregående mötesprotokoll, då Malin hade 

förhinder att delta i mötet. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  
3. Info om Hållbarhetsprojekt Vid det senaste projektmötet i juli bestämdes att aktiviteterna kommer behövas 

flyttas på grund av pandemin. Vi har flyttat fram det till våren 2022 och med förslagsvis insamling av textilier 
14/5. Föreläsningar hållbar garderob feb-mars, textilinsamling och tipspromenad i maj. Nästa möte den 22/9. 

4. Trygga Snöstorp-projekt. Linda har meddelat att hon pga arbetet inte kan drar detta projekt vidare. Vi 
beslutade att vi får försöka att hitta någon annan person som skulle kunna dra detta vidare och ta upp detta 
vid nästa styrelsemöte. Linda skrev att det via Lokalt Ledd Utveckling Halland, https://www.lluh.se/, säkert 
finns möjlighet att söka projektmedel där både projektledare, kostnader för möten, sammankomster, 
aktiviteter och investeringar kan sökas. Vi diskuterade att man skulle ta något ur förslagen och prova, tex 
trygghetsvandring. Jan kollar med SPF om det finns möjlighet att starta någon form av promenad för 
trygghetsvandringar i Snöstorp.   

5. Höstmötets planering. Förslag att ha ett höstmöte i november med teama Trygghet. Be Polisen och 
Länsförsäkringar vara delaktig. Vi tänker också att vi kollar intresse för att starta upp Trygghetsvandringar. 
Magnus kollar med Charlotte om Länsförsäkringar är intresserade och ev har något färdigt upplägg på event.  

6. Övriga frågor 
a) Alexandra Sandberg har kontaktat FTI ang de problem som vi i Snöstorp upplever på återvinningsstationen 
på Ljungbyvägen. FTi tror att problemet med överfyllda kärl kommer att lugna sig när den nya stationen på 
Vallås kommer igång. Den ska startas upp under hösten. FTi uppmanar oss också att skicka in felanmälningar 
när vi upplever överfyllda kärl, behov av städning etc så att detta blir dokumenterat. Så vi avvaktar och ser vad 
som händer när Vallås kommit igång. 
b) Vi har fått bidrag från kommunen för att genomföra dokumentation om historiska platser i Snöstorp. Sten 
tar kontakt med Leif Sjöholm för att ta fram vilka platser som kan vara aktuella och ta fram dokumentation. 
Tanken är dokumentation om Snöstorps historia, guidade turer till olika historiska platser samt att sätta upp 
skyltar vid ett antal platser med QR-kod till Snöstorps hemsida som berättar om historian om platsen. 

7. Nästa styrelsemöte. 5/10 klockan 19 hos Cathrine Sjölin, Sannarpsvägen 7A. 

 
 
Cathrine Sjölin 
förde mötesanteckningar  
 
 
 


